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l’ajuntament i que podien aprofitar els nombrosos viatges 
que l’oposició fa a Castelló per consultar-lo davant de la 
Conselleria d’Urbanisme.

El Sr. Alcalde comenta  que el noranta per cent dels escrits 
que ha presentat l’oposició s’han contestat, i que l’últim 
encara no s’ha contestat perquè se’n va anar de vacances, 
però que estiguen tranquils que  se’ls contestarà.
3er.- ApROVACIÓ DEL pROJECTE D’ABASTImENT 
D’AIGUA pOTABLE (BOULEVARD).- El portaveu del grup 
JNP, Sr. Viol Zaragozà, explica el projecte esmentat i quines 
són les qüestions tècniques per les quals s’ha hagut de fer 
aquest projecte suplementari. Entre aquestes qüestions 
comenta que la principal causa són les deficiències del 
projecte de la carretera que va redactar el Sr. Peñarroya 
i que amb l’execució d’aquest nou projecte d’abastiment 
d’aigua potable es millorarà en quantitat i qualitat el servei 
d’abastiment als veïns de la carretera. També comenta que 
els costos d’aquesta obra es finançaran amb contribucions 
especials. Per finalitzar reitera que aquest projecte no s’ha 
realitzat per  capritx de l’equip de govern si no per qüestions 
tècniques no contemplades en el projecte original i comenta 
que es faran reunions amb els veïns afectats per informar-
los d’aquestes obres.
El Sr. Zaragozà Julian diu que si hi havia coses no 
contemplades al projecte original creu que és perquè es 
considerava que el projecte estava bé. I que no és el mateix  
incomplet que deficient.
El Sr. Viol li comenta que al primer projecte hi havien 
instal·lacions incompletes que fan que el projecte presente 
deficiències.
Sotmés el projecte a votació s’aprova per cinc vots a favor, 
del Sr. Alcalde i el grup JNP i quatre vots en contra, del grup 
popular.
El Sr. Zaragozà Muñoz diu que el vot negatiu del grup 
popular es produeix perquè pensen que no fa falta canviar 
les connexions de la carretera perquè ja es van ficar noves 
fa deu o dotze anys i aleshores no es va fer pagar els  veïns. 
A continuació llig la disposició de la llei d’Hisendes Locals 
que regula les contribucions especials, i comenta que el 
Partit Popular mirarà si realment es pot fer pagar per una 
reposició de serveis i que es reserven el dret d’arribar fins a 
on calga per veure si es legal esta imposició. 
El portaveu del grup JNP, Sr. Viol, comenta que el lamentable 
de tota aquesta qüestió és que es vol culpar al grup de JNP  
de la mala gestió, en la legislatura passada, del partit popular 
en quant a la redacció del projecte. Que el projecte està a 
la disposició de tot aquell que vullga veure’l i  comprovar 
les deficiències que hi havien i insta al Sr. Miguel Zaragozà  
perquè  explique als veïns totes les deficiències d’aquest. 
Respecte a les contribucions especials reitera de nou que 
amb el projecte d’abastiment d’aigua es veurà augmentat 
i millorat el servei i açò redunde en benefici dels veïns i 
que aquesta és la base de la contribució especial. També 
comenta que  si el projecte de la carretera no haguera estat 
malament s’hagueren estalviat dos anys de problemes i 
l’obra ara ja estaria acabada.
La Sra. Orient Julian diu que vol fer una pregunta que ja 
va fer: si tots els tècnics de la conselleria deuen ser uns 
burros, perquè aquest projecte va ser aprovat per totes les 
conselleries i tots el tècnics que feien falta, i els de Renos 
burros i mig perquè el van agarrar i el van estudiar i van tirar 

per molt menys del que la conselleria donava.
El Sr. Viol li contesta que ja sap que el projecte es va 
aprovar a la conselleria,  que açò és lo al·lucinant. També 
comenta que ha estat la conselleria la que ha autoritzat 
fer modificacions i es pregunta el perquè ha autoritzat 
fer aquestes modificacions si el projecte estava tant bé. 
Respecte a l’empresa Rens el Sr. Viol comenta que, baix 
el seu punt de vista,  aquests van ser molt espavilats i  no 
burros, ja que van fer una baixa de 600.000 € per tal de 
quedar-se l’obra  i, com sabien que el projecte estava 
incomplet, després passar preus contradictoris, recuperar 
la baixa i inclús guanyar més diners.
El Sr. Zaragozà diu que si l’empresa Rens va fer baixa és 
la seua responsabilitat, i si no estaven les connexions és 
responsabilitat de l’empresa no trencar-ne ni una, perquè 
en totes les obres el que trenca paga. Que l’empresa es va 
aprofitar del canvi polític i va demanar canvis al projecte, i 
el grup JNP va aprofitar per a desprestigiar al partit popular 
i el retràs en l’execució de l’obra s’ha degut als canvis que 
s’han introduït.
La Sra. Montull Rodrigo comenta que el JNP no fa res  per a 
desprestigiar al partit popular, que aquests ja es desprestigien 
sols. També comenta que quan el Sr. Zaragozà era alcalde 
va fer varies reunions per a informar de les obres de la 
carretera i que en una d’elles va dir als veïns de la carretera 
que aquets haurien de pagar part de l’obra perquè quan 
s’alça un  carrer no se sap mai que pot eixir.
El Sr. Zaragozà diu que ell ara no governa i que ja s’haguera 
apanyat per a finançar l’obra,.
El Sr. Zaragozà Julian diu que quan una empresa agarra 
un obra es responsable de l’execució de l’obra segon el 
projecte.
El Sr. Alcalde diu que al projecte faltaven moltes partides  
entre elles la partida per a portar els enderrocs a un 
abocador.
El Sr. Zaragozà Julian diu que l’empresa era sabedora 
perquè va estudiar el projecte.
El Sr. Zaragozà Muñoz comenta que si que va dir que els 
veïns pagarien, màxim el deu per cent del pressupost, però 
si haguera acabat la legislatura haguera anat a buscar 
subvencions i que eixa es la faena del que governe, buscar 
que la gent no pague res.
El Sr. Viol comenta que tots aquest problemes són causa 
d’un projecte mal fet.

4t.- ApROVACIÓ I ACCEpTACIÓ pEL pLE mUNICIpAL 
DE LA CONSTRUCCIÓ AL NOSTRE TERmE mUNICIpAL 
D’UNA INSTAL·LACIÓ DE BIOGÀS I REVALORITZACIÓ 
DE pURINS ( proposat pel grup popular).- El Sr. Sales 
Sales  diu que en virtut d’allò establert per l’article 97 del 
ROF proposa una esmena per a modificar la proposta, i llig 
al següent justificació i proposta:
El passat dia 12 de març: vam celebrar un ple extraordinari 
que havien demanat tres regidors del Partit Popular, 
amb un únic punt en l’ordre del dia amb el text següent: 
“APROVACIÓ I ACCEPTACIÓ PEL PLE MUNICIPAL DE 
LA CONSTRUCCIÓ AL NOSTRE TERME MUNICIPAL 
D’UNA INSTAL·LACIÓ DE BIOGÀS I REVALORITZACIÓ DE 
PURINS.”
En eixe ple vaig demanar que es deixara l’ assumpte damunt 
de la taula, per varies raons.
1ª.- Hi havia un equip de treball format per ramaders i 


